










Campus Entry for Students


Colour Code of Vaccine Pass*	Campus Entry
 <p>Red Code</p>	
 <p>Amber Code</p>	
 <p>Blue Code</p>	

Revert Red Code  to Blue Code 





For students who received at least two doses of COVID-19 vaccines **and** completion of isolation (ie. negative RAT results on both Day 6 and Day 7, or two consecutive days thereafter)

+



Self-declare on Electronic Vaccination and Testing Record System (www.evt.gov.hk)



Amber Code 



- Scan amber code via QR code verification scanner at campus entrance
- Follow the latest isolation and quarantine arrangements for inbound persons required by the Government ([Details](#))


- For enquiries about LeaveHomeSafe (LHS), reversion of LHS codes and online self-declaration of negative RAT results, please call the LHS hotline (2626 3066).

* Per the Government's latest announcement on enhanced Vaccine Pass function ([Details](#))

學生進入校園安排

「疫苗通行證」 二維碼顏色*	進入校園
 <p>「紅碼」</p>	
 <p>「黃碼」</p>	
 <p>「藍碼」</p>	


回復「紅碼」  為「藍碼」 



適用於已接種至少兩劑新冠疫苗及完成隔離的學生 [即在第六天及第七天 (或其後連續兩天) 均在快速測試獲陰性結果]


}


+



已在電子疫苗接種及檢測系統 (www.evt.gov.hk) 作自我申報

}



「黃碼」 

- 進入校園時使用「驗證二維碼掃描器」掃描「黃碼」
- 按政府最新公布的要求進行抵港人士的檢疫安排 ([詳情](#))

- 如對「安心出行」、「疫苗通行證」轉碼及網上自我申報快速測試陰性結果有疑問，可致電「安心出行」電話熱線（2626 3066）。

* 根據政府加強「疫苗通行證」功能的最新公布 ([詳情](#))